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Co dalej z Morzem Chęcińskim? Odpowiedź w rękach
Ministerstwa Rozwoju Regionalnego
SERWIS INTERNETOWY RADIA „KIELCE”

Wicewojewoda  świętokrzyski  Beata  Oczkowicz  i  członek  Zarządu  Województwa  Piotr
Żołądek będą interweniować w Ministerstwie Rozwoju Regionalnego w sprawie wykreślenia
z  rządowych  planów budowy  Morza  Chęcińskiego.  Takie  zobowiązanie  złożyli  w  środę
podczas programu Interwencja w Radiu Kielce. Zdaniem wicewojewody, na razie trzeba
skupić  się  na  wykreśleniu  inwestycji  z  planów,  a  dopiero  później  zająć  się  sprawą
ewentualnych odszkodowań dla mieszkańców. Piotr  Żołądek uważa,  że wszystko jest  w
rękach resortu. To jego decyzja ostatecznie przesądzi o wykreśleniu z planów budowy Morza
Chęcińskiego. Beata Oczkowicz i Piotr Żołądek chcą zaprosić do wspólnej interwencji w
Ministerstwie Rozwoju Regionalnego świętokrzyskich posłów.  Przypomnijmy mieszkańcy
gmin Chęciny, Sobków i Małogoszcz od 60 lat nie mogą rozbudowywać, ani remontować
swoich  domów.  Inwestycje  blokuje  plan  budowy  Morza  Chęcińskiego,  które  miało  być
zbiornikiem zaporowym, a plany jego budowy sięgają lat 30 XX wieku.  


